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 Sammanträdesdatum 
 2023-04-27 
TRAFIKSÄKERHETSRÅDET  

Plats: Lomma kommunhus, Lokal - Alnarp 

Tid: 2023-04-27, klockan 16:30-17:58

Närvaro: 
Charlott Enocson, ordförande i samhällsbyggnadsnämnden 
Olivia Murdock, sekreterare 
Linnea Olström, Trafikingenjör  
Leif E Bjurström, kommunala funktionshindersrådet  
Håkan Persson, Polismyndigheten 
Ragnar Jonson, SPF Gamla Bjered 
Niklas Man, Lommastrands Trafikskola  

Justerande: 
Charlott Enocson, ordförande i samhällsbyggnadsnämnden  
Olivia Murdock, sekreterare  
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Justerande  Utdragsbestyrkande 
Protokollet har justerats digitalt 

 

TSR ärende 1 SBN/2023:17 

Genomgång av föregående minnesanteckningar 

Ärendebeskrivning 
Ordförande Charlott Enocson går igenom minnesanteckningarna från kommunala 
trafiksäkerhetsrådets förra sammanträde 2022-09-29.  

Ragnar Jonson från SPF Gamla Bjered efterfrågar en uppdatering över vad som skett i de frågor som 
lyftes vid rådets tidigare sammanträde. Trafikingenjör Linnea Olström informerar om att 
cykelövergångar kommer att byggas i Bjärred i maj år 2023 samt att bygget väntas pågå under 
ungefär 5 dagar. Hon berättar vidare att information om detta kommer att gå ut via sociala medier 
och Skånetrafikens appar.  

Linnea informerar även om att reflexkampanjen år 2023 kommer att genomföras likt tidigare år 
tillsammans men Lunds kommun och genomförs i både Lomma och Bjärred. Ragnar Jonson lyfter att 
de har möjlighet att även dela ut reflexer i pensionärsföreningarna i samband med kampanjen. Niklas 
Man från Lommastrands trafikskola nämner även att de kan informera om kampanjen på 
trafikskolan.  

Leif E Bjurström från kommunala funktionshindersrådet lyfter en fråga om trafiksäkerhet vid en 
återvinningsstation som även diskuterades vid rådets förra sammanträde. Linnea berättar att 
åtgärder i området inte går fort framåt då ärendet även berör Trafikverket. Håkan Persson från 
polismyndigheten berättar att även polisen är medveten om problematiken i området.  

Linnea återkopplar även gällande frågan om trafikläget vid Linneaskolan och berättar att dialog har 
förts med berörda rektorer för att se över säkerheten i området vid hämtning och lämning av barn på 
skolan.  

Beslutsunderlag 
- Minnesanteckningar TSR 2022-09-29 

Beslut: 
- Kommunala trafiksäkerhetsrådet har tagit del av informationen.  

 _________________________________  

Beslutet expedieras till: 
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Trafikolycksstatistik 

Ärendebeskrivning 
Trafikingenjör Linnea Olström lämnar en redogörelse avseende trafikolycksstatistiken och berättar 
att det överlag är låga siffror och påminner om statistiken från tidigare år, med mindre avvikelser. 
Majoriteten av trafikolyckorna avser singelolyckor med cykel. Leif E Bjurström från kommunala 
funktionshindersrådet belyser att detta är en aspekt som bör tas med i samhällsplaneringen då fler 
cyklar och vi därför måste se till att det är säkert.  

Håkan Persson från polismyndigheten lämnar en redogörelse avseende trafikbrottsstatistik i Lomma 
kommun år 2022 och 2023. Han berättar att de vanligaste företeelserna avser beteendebrott, att 
man inte följer trafikregler. Polisen väntas öka fokus på trafikkontroller år 2023.  

Beslutsunderlag 
- Trafikolycksstatistik år 2022 

Beslut: 
- Kommunala trafiksäkerhetsrådet har tagit del av informationen.  

 _________________________________  

Beslutet expedieras till: 
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Information om diverse trafiksäkerhetsfrämjande åtgärder inom kommunen 

Ärendebeskrivning 
Trafikingenjör Linnea Olström informerar om: 

- Ombyggnation i Habo Ljung 
- Förbättring av supercykelstråk och säkrare överfarter 
- Ny cykelled kommer att invigas i juli år 2023 
- Mobilitetsveckan i september  
- Lomma kommuns samarbete med kulturskolan i projektet ”Is my microphone on?” med 

fokus på att uppmärksamma klimatförändringar 

Niklas Man från Lommastrands trafikskola frågar om det finns en plan för övergångställen i området 
som byggs om i Habo Ljung. Linnea svarar att det har funnits en ambition om att införa 
övergångsställen men att det inte har varit möjligt på grund av platsbrist.  

Beslut: 
- Kommunala trafiksäkerhetsrådet har tagit del av informationen.  

 _________________________________  

Beslutet expedieras till: 
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Övrigt 

Ärendebeskrivning 
Ragnar Jonson från SPF Gamla Bjered visar fotografier på platser i Lomma kommun där det upplevs 
behövas åtgärder för att öka trafiksäkerheten. Åtgärderna avser:  

- Gångbana med dålig belysning och skymd sikt 
- Säker gångväg i anslutning till busshållplats saknas  
- Eftersatt gångbana längs Lagmansvägen  

Trafikingenjör Linnea Olström berättar att gångbanan längs Lagmansvägen planeras tas bort och att 
samhällsbyggnadsförvaltningen är medvetna om problemet. Hon berättar även att vägen vid 
busshållplatsen tillhör Trafikverket, men att hon ska ta med sig frågan.  

Håkan Persson från polismyndigheten informerar om genomförda och planerade åtgärder för 
mopedtrafik i Lomma. Polisen har genomfört en enkät samt medborgardialoger för att undersöka 
vilka åtgärder som kan genomföras för att förbättra säkerheten.  

Leif E Bjurström från kommunala funktionshindersrådet lyfter att det finns problem rörande 
elsparkcyklar i andra kommuner och frågar hur det ser ut i Lomma kommun. Håkan Persson och 
Linnea Olström svarar att man inte upplever problem med dessa i samma utsträckning i Lomma 
kommun.  

Leif E Bjurström frågar även hur man som medborgare ska gå till väga för att få upptäckta potthål 
åtgärdade i Lomma kommun. Linnea Olström berättar att det ska göras en felanmälan där man 
märker ut var potthålet finns, så sätts insatser in av Peab för att åtgärda dessa.  

Leif E Bjurström lyfter även ett önskemål om bättre väg för fotgängare och cyklister vid Borgeby 
kyrka. Ordförande Charlott Enocson lyfter att detta kan vara svårt att åtgärda på grund av 
Trafikverkets rådighet samt budget i förhållande till användning av vägen.  

Beslut: 
- Kommunala trafiksäkerhetsrådet har tagit del av informationen.  

 _________________________________  

Beslutet expedieras till: 
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